
 

 

 

 
 

Advies van de Adviescommissie Ruimte 
 

 
Datum 
commissievergadering 

1 december 2016 

Onderwerp huisvestingsbeleid woonwagenbewoners 

Volgnummer 2016-80 

Advies commissie Bespreken 

Standpunten fracties VVD: kan zich vinden in het voorstel. Verdere discussie kan 
gevoerd worden bij de bespreking van de woonvisie.  
GroenLinks: de fractie is van mening dat de Woonvisie niks 

nieuws zal brengen. De argumenten voor afbouw van 5 
locaties zijn onbegrijpelijk. Daarvoor wordt geen alternatief 
geboden, dus geldt voor die locaties nog steeds het 

uitsterfbeleid. De fractie beraadt zich nog op de discussie in 
de raad. 
PvdA: de fractie sluit aan bij het betoog van GroenLinks en 
is benieuwd naar de consequenties voor Oss wanneer 

omliggende gemeenten wel vasthouden aan het 
uitsterfbeleid. Er moet nu wel duidelijkheid komen. 
VDG: Voor de woonwagenbewoners gelden dezelfde rechten 
en plichten als voor andere Ossenaren. De fractie staat 
achter het uitvoeren van het voorstel. Men wil wel dat er 
periodiek overleg met de woonwagenbewoners komt. 
CDA: staat positief tegenover het voorstel dat in overleg met 

de woonwagenbewoners tot stand is gekomen. Bij het 
vaststellen van de woonvisie kijken we naar de normen die 
voor iedereen in Oss gelden. 
Beter Oss: de fractie is van mening dat het voorgestelde 
beleid niet is uit te leggen aan de bewoners van de locaties 
die worden afgebouwd. Er moeten minimaal 20 plaatsen bij. 

En voor de jeugd is dit plan uitzichtloos. De fractie vindt óf 
dat het uitsterfbeleid voor alle locaties moet verdwijnen óf 
dat er een fatsoenlijke locatie voor iedereen moet worden 
aangeboden. De fractie komt met een motie of 
amendement. 
SP: de fractie vindt integratie heel belangrijk maar met het 
uitsterfbeleid heeft Oss de plank misgeslagen. De keuze 

voor het sluiten van bepaalde locaties is niet altijd duidelijk. 
Vraag is of dit wel fatsoenlijk beleid is. De fractie wil in 
redelijkheid plekken voor jongeren maken, maar een 
wachtlijst is niet te voorkomen. 
D66: de fractie vindt het voorstel een verkapte vorm van 
uitsterfbeleid. Men noemt het ontmoedigingsbeleid. De 
vraag die voorligt is of we deze woonvorm accepteren of 

niet. 
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